
 

 

INFORMACJA 

o posiedzeniu Komisji Środowiska 

nr posiedzenia: 101 

data posiedzenia: 16 maja 2018 r. 
 

 

Porządek posiedzenia: 

 1. Informacja na temat aktualnego stanu prac legislacyjnych związanych z wdrożeniem 

dyrektyw właściwych przedmiotowemu zakresowi działania komisji, których termin 

transpozycji upłynął lub upływa w ciągu najbliższych 3 miesięcy. 

Posiedzeniu przewodniczył: 

 przewodniczący komisji Zdzisław Pupa. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 
senatorowie członkowie komisji: 

Adam Gawęda, Maciej Łuczak, Zdzisław Pupa, Jadwiga Rotnicka, Czesław Ryszka, Alicja 

Zając,  

 
goście, m.in.: 

Ministerstwo Środowiska: 

dyrektor Departamentu Ochrony Powietrza i Klimatu Agnieszka Sosnowska, 

zastępca dyrektora Departamentu Nadzoru Geologicznego Tomasz Ryba, 

Państwowa Agencja Atomistyki: 

główny specjalista w Departamencie Prawnym Jacek Łatka, 

Ministerstwo Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej: 

naczelnik Wydziału Polityki Wodnej w Departamencie Gospodarki Wodnej i Żeglugi 

Śródlądowej Anna Goszczyńska-Zając, 

ekspert komisji prof. Marek Gromiec. 

 

 

Ad 1. 
 

 Informację na temat aktualnego stanu prac legislacyjnych związanych z wdrożeniem dyrektyw 

przedstawili dyrektor Departamentu Ochrony Powietrza i Klimatu w Ministerstwie Środowiska 

Agnieszka Sosnowska, zastępca dyrektora Departamentu Nadzoru Geologicznego 

w Ministerstwie Środowiska Tomasz Ryba i główny specjalista w Departamencie Prawnym 

w Państwowej Agencji Atomistyki Jacek Łatka. 

Informacja dotyczyła aktów prawa unijnego, których termin transpozycji minął. Są to cztery 

dyrektywy – dwie związane z jakością powietrza (ograniczenie emisji i metody pomiarowe, 

dyrektywa Komisji 2015/1480/UE i dyrektywa Parlamentu Europejskiego i Rady 2015/2193) 

i dwie związane z bezpieczeństwem jądrowym (dyrektywa Rady 2014/87/Euratom i dyrektywa 

Rady 2013/59/Euratom). Prelegenci omówili stan prac nad wdrożeniem tych aktów prawnych. 

Jak wynikało z informacji, prace zostały zakończone lub są na końcowym etapie. 

Przedstawicielka resortu gospodarki morskiej i żeglugi śródlądowej udzieliła informacji na 

temat stanu prac nad dyrektywami związanymi z gospodarką wodną. 



 

 

Nad informacją przeprowadzono dyskusję. W dyskusji zabrali głos senatorowie oraz ekspert 

komisji.  

 

 

Opracowano w BPS 

 


